
 

 

REFERAT FRA MØTE I HOLLA BYGDEKVINNELAG 8.NOVEMBER 2023. 

 

36 forventningsfulle damer møtte opp på Søve v.g.s. denne litt kalde novemberkvelden. 

Holla Bygdekvinnelag hadde invitert Ingers Blomster. Det skulle også vise seg at Inger i disse dager 

kunne feire 30- årjubileum for blomsterbutikken sin. Så det er bare å gratulere og håpe på mange år 

til. 

Vi fikk oppleve Camilla og Inger i sitt rette element, med et hav av blomster med seg. 

Det er jentene sine det, som tryllet frem den ene flotte oppsatsen etter den andre. Vi sto stumme av 

beundring. Ulefoss skal være stolte av disse 2 jentene. 

Når alle dekorasjonene sto på rad og rekke, fikk vi beskjed om disse skulle laget få til utlodning. 

Så nå gikk loddene unna. Inntekten av loddsalget gikk til juletreet som også i år skal stå på senteret. 

«OMVENDT JULENISSE» 

Nå var det tid for bordverset. Takk til komiteen som hadde smurt deilige rundstykker og bakt nydelige 

kaker. 

Noen lagsaker hadde formann på lappen sin. 

- Vi er invitert til Århus gård den 20.11. spørsmål om noen ønsker å delta. 

- Nissevandring sammen med velforeningen i Helgen. 

- Styret etterlyser også tips til aktiviteter for neste år. 

 

Karin Kabbe orienterte litt om opplegget for turer i nærområdet. Vi ble enige om å ha disse hver 

14.dag.  

Prøver også å legge inn noen kafebesøk på Smakeverket. Viktig å støtte der også. 

Så var vi så heldige at Ranveig Moen sa ja til å bie med Karin i turkomiteen. Takk til Eli Kabbe som gikk 

ut av komiteen. 

Formann takket for en fin kveld og takket også for alle par med sokker som medlemmene har strikket. 

De blir levert til Frelsesarmeen. 

 

Ref. 

Audhild 


